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 Utdragsbestyrkande: 

Plats och tid Orbaden Konferens, Orbaden, klockan 09.00 – 13.00. 

Beslutande Sven-Åke Thoresen, ordf, s, Hudiksvall 
Lennart Olsson, vice ordf, c, Söderhamn  
Evy Degerman, c, Bollnäs 
Olle Nilsson Sträng, s, Bollnäs 
Sven-Olle Mårtensson, s, Ljusdal 
Stig Eng, c, Nordanstig 
Monica Olsson, s, Nordanstig 
Björn Mårtensson, c, Ovanåker 
Ingemar Ehn, fp, Ovanåker 
Eva Tjernström, s, Söderhamn 
 

 

Övriga deltagande Lennart Borgsten, Kerstin Hassner, Thord Wannberg, Christer Engström, Anders 
Pihlgren och Åke Stenqvist 

Utses att justera Stig Eng  

Justeringens plats och tid  
  Paragrafer 40-49 
Underskrifter Sekreterare Åke Stenqvist  

 Ordförande Sven-Åke Thoresen 
 

 

 Justerande Stig Eng  
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Hrs § 40  
 
Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
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Hrs § 41  
 
Genomgång av föredragningslista 
 
 
BESLUT 
 
Föredragningslistan godkänns med tillägg av följande ärende: 
 
Kulturarv Hälsingegårdar. 
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Hrs § 42  
 
Sammanslagning av inköpsorganisationerna Inköp Hälsingland och 
Gästrike Inköp 
 
Vid dagens sammanträde deltar från direktionen Ove Wallberg, Uno Jonsson, 
Bertil Eriksson, Karin Ånöstam, Kent Pudas samt Roland Bäckman. 
 
Kommuncheferna delar inte i detta ärende. 
 
Vid styrelsemötet 2006-05-31 framkom att det finns oklarheter vad gäller 
beställarkompetens mm. Dialogen mellan inköpsorganisationen och 
kommunerna bör förbättras innan en sammanslagning blir aktuell.  
 
Styrelsen rekommenderade kommuner som har kritik/förslag till 
förbättringsåtgärder mot Inköp Hälsingland att skriftligen meddela dessa till 
direktionen. Direktionen inbjöds till styrelsens sammanträde 2006-08-30 för att 
diskutera de föreslagna åtgärderna. 
Någon skrivelse har inte inlämnats. 
 
Vid dagens sammanträde diskuteras både inköpsorganisationens och 
kommunernas förbättringsområden för att kunna sköta upphandlingar på ett 
bättre sätt än hittills. 
 
När det gäller Inköp Hälsingland framkommer att förhållningssättet mot 
kommunen som beställare och mot näringslivet måste förbättras. Den sociala 
kompetensen uppfattas som otillräcklig. 
 
Kommunerna måste till viss del förbättra sin beställarkompetens och sin 
köptrohet mot gjorda upphandlingsavtal. 
 
 
BESLUT 
 
Kommuncheferna ges i uppdrag att arbeta vidare med frågan i syfte att ta fram 
ett underlag som tydliggör hur en eventuell sammanslagning kan göras utifrån 
att den nya organisationen på ett bättre sätt kan hantera kontakten med näringsliv 
och uppdragsgivare. 
 
Underlaget skall delges kommunerna så att ett yttrande om sammanslagning 
eller inte kan tas i början av november 2006. 
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Hrs § 43  
 
Intryck Hälsingland 
 
Vid sammanträdet deltar Bertil Eriksson, Arne Vikegård, Roland Hamlin samt 
Lena Bergils. 
 
Representanterna för Intryck Hälsingland informerar bland annat om de 
leaderprojekt som fortfarande pågår och vad som är känt om en eventuell 
fortsättning in i nästa leaderperiod. 
 
Det framkommer att finansieringen under perioden 2001 – 2006/2007 har 
fördelats mellan offentlig finansiering på 6 milj/år, varav kommunerna bidragit 
med 1,4 milj/år, EU-stöd med 4 milj/år samt privat finansiering med 5 milj/år. 
 
För kommande leaderperiod, 2007 – 2013 är ännu ingenting klart men en 
gissning visar på en offentlig finansiering på 3 milj/år, varav kommunerna 
förväntas bidra med 1,5 milj/år, EU-stöd med 2 milj/år samt privat finansiering 
med 2,5 – 4 milj/år. 
 
Intryck Hälsingland vill gärna ha uppdraget att arbeta vidare med en fortsättning 
in i nästa leaderperiod. 
 
 
BESLUT 
 
Styrelsen beslutar att frågan om en eventuell fortsättning in i leaderperioden 
2007 – 2013 diskuteras i varje kommun och att ärendet återupptas vid nästa 
styrelsemöte 2006-10-11. 
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Hrs § 44  
 
Ekonomisk rapport 
 
Samordnaren Åke Stenqvist redovisar vad som bokförts till och med den 25 
augusti 2006.  
Enligt prognos blir det en Utgående balans vid årets slut på 167, 0 kkr. 
 
 
BESLUT 
 
Styrelsen godkänner redovisningen. 
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Hrs § 45  
 
Häsingeflex 
 
Utbildningschefen i Hudiksvall Bengt Friberg deltar. 
 
Bengt Friberg redogör för hur en samverkan mellan hälsingekommunerna för en 
större användning av distanstekniken inom ungdomsutbildningen kan 
möjliggöras. 
 
I ett nationellt perspektiv är arbetslösheten i Hälsingland mycket hög. Det gäller 
i synnerhet bland ungdomar. Intresset för vidarestudier är lägre än i landet som 
helhet och andelen invånare med eftergymnasial utbildning är också lägre. 
Befolkningsutvecklingen har generellt sett varit vikande de senaste 10 åren och 
andelen äldre har blivit allt större. 
 
Mot den bakgrunden finns ett behov av ett kostnadseffektivt, högkvalitativt och 
brett utbildningssystem.En vidareutveckling av flexibelt lärande i samverkan 
skulle kunna bli en ytterst viktig förändringskraft i regionen. 
 
En förstudie kommer att startas med målet att utarbeta ett underlag utifrån vilket 
det blir möjligt för hälsingekommunerna att ta ställning till om man önskar starta 
ett Hälsingeflex. 
 
BESLUT 
 
Ordföranden tackar för informationen 
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Hrs § 46  
 
Förhandlingsläget med Svenska Kommun Försäkrings AB 
 
Vid styrelsesammanträdet 2005-05-25 informerade VD Björn Ryd om SKFABs 
verksamhet och ekonomisk ställning. Hälsingekommunerna kan ej ansöka om ett 
blockmedlemskap, utan varje kommun måste söka var för sig. 
 
Vid dagens möte framkommer att flera hälsingekommuner kommer att träffa 
representanter för SKFAB. 
 
BESLUT 
 
Styrelsen beslutar att ärendet tas upp vid nästa möte för en avrapportering från 
träffarna med Svenska Kommun Försäkrings AB. 
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Hrs § 47  
 
Tågtrafik på Norra Stambanan 
 
Flera ledamöter rapporterar om den framtida tågtrafiken på Norra Stambanan. 
Det framkommer bland annat att snabbtågsanpassningen kommer att fullföljas 
vilket är mycket positivt. Mindre positivt är att alldeles för få snabbtåg kommer 
att frekventera banan enligt de planer som nu ligger. 
 
Styrelsen konstaterar att frågan om tågtrafiken på Norra Stambanan behöver 
fortsatt bevakning. 
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Hrs § 48  
 
Verksamhetsplan för Hälsingerådet 
 
Lennart Borgsten framför att en framtida verksamhetsplan för Hälsingerådet 
måste ha koppling till den utveckling som är på gång i länet. Inte minst bildandet 
av ett Kommunalt Samverkansorgan (KSO) kommer att få stor betydelse för 
vilka frågor som behöver tas upp även i Hälsingerådet. 
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Hrs § 49  
 
Kulturarv Hälsingegårdar 
 
Björn Mårtensson är ordförande i styrgruppen för Kulturarv Hälsingegårdar. 
Han ger en fyllig rapport från styrgruppens arbete.  
 
För att få en snabbare handläggning har antalet objekt som planeras ingå i 
Världsarvet Hälsingegårdar bantats ner jämfört med de ursprungliga 
önskemålen. Världsarvsansökan kommer att överlämnas till 
Riksantikvarieämbetet (RAÄ) vid en manifestation som äger rum i Ovanåkers 
kommun den 27 september 2006. 
 
Om den remiss som skickats till kommunerna, gällande Världsarvet 
Hälsingegårdar, får ett positivt gensvar så är det bra för den fortsatta 
handläggningen av frågan. 
 


